



Festival XI

03. - 05.09.2009 / Jugendferiendorf / Unterschhausen

Akkreditierungsantrag für Journalisten/Fotografen Accreditation Request for Journalists/Photographers

Medienarten: 1. _____ 2. _____
(Types of Media): 3. _____ 4. _____

Namen der Medien: 1. _____ 2. _____
(Names of Media): 3. _____ 4. _____

Redaktionen: 1. _____ 2. _____
(Ressorts): 3. _____ 4. _____

Vorname: _____
(First Name):

Nachname: _____
(Second Name):

Anschrift: _____
(Address):

Telefon: _____
(Phone):

Land: _____
(Country):

Fax: _____

E-Mail: _____

Internet: _____

Leistungen des Veranstalters (Services to be provided by Festival Organiser):

1. Ausstellung eines Presseausweises, der zum freien Zugang der folgenden Bereiche des Festivals berechtigt: Zuschauerraum, Campingplatz, Backstage & Catering.
2. Nutzung des Cateringangebots mit kalten und warmen Speisen sowie alkoholfreien Getränken.
3. Festivalbändchen für eine Begleitperson (nur Zuschauerraum, ohne Backstage und Catering)
 1. *Issue of a press pass which allows free access to the following areas: Visitor Area, Camping Ground, Backstage & Catering.*
 2. *Use of Catering with cold and warm food as well as non alcoholic drinks.*
 3. *Free entry for one escort person (Visitor Area only, no Backstage and Catering)*

Leistungen des Journalisten (Services to be provided by Journalist/Photographer):

1. Der Journalist erklärt sich damit einverstanden, dem Veranstalter, alle auf dem Festival gemachten Fotos als Abzug zur freien Verfügung zu stellen. Bei Digitalfotos werden jpg-Dateien zur Verfügung gestellt. Hierfür steht ein PC zum Übertragen bereit. Alle Fotos dürfen vom Veranstalter für Veröffentlichungen jeglicher Art kostenfrei, unter Angabe des Fotografen, genutzt werden. Wenn auf dem Foto ein imprint logo des Fotografen vorhanden ist, entfällt die Angabe des Namens.
2. Der Journalist stellt dem Veranstalter ein kostenloses Exemplar jeder, das Festival betreffenden, Veröffentlichung zur Verfügung. Bei Veröffentlichungen im Internet ist eine jpg-Datei ausreichend.
 1. *The journalist agrees to provide the organiser with one copy of each picture made on the Festival free of charge. If digital photographs made the journalist provides the organiser with jpeg-data files. A PC for transmittal is available on site. All pictures can be used from organiser for any publication free of charge. The organiser will name the journalist/photographer if pictures used for publications. If an imprint logo of photographer is available on pictures the photographer will not be named.*
 2. *The journalist will provide the organiser with one original copy of each publication relating to the Festival. For Internet publications a jpeg file is enough.*

Organisers Address: Kai Müller
Ton- Licht- Eventservice
Westerwaldstr. 21
56244 Ewighausen